
 
رو بــه رو

محمد  صادقی: 
 ترجیحم این بود 

که جذاب باشم
بازیگر کاراکتر »پیمان« در »افرا«، در همان 
نیمه اول این سریال نقشش به واسطه مرگ 
شخصیت، تمام می شود؛ با این همه خودش 
می گوید که برای نقشش در سریال »افرا« 
بیان همین تک واژه »چه حیف شد!« از سوی 
مخاطب، زیباست. »محمد  صادقی« که با 
مجموعه در حال پخش »افرا« اولین بار است 
در قاب تلویزیون ظاهر شد و پیش تر در سریال 
»مانکن« در نقش برادر محمدرضا فروتن بازی 
کرده بود، درباره جذابیت های کاراکتری مانند 
»پیمان« برای مخاطب و اینکه چطور راضی 
شد نقشی را بازی کند که در اوج رسیدن به 
جذابیتِ داستان فوت می کند؟ اظهارکرد: برای 
نقشم در سریال »افرا« بیان همین تک واژه 
»چه حیف شد!« از سوی مخاطب، زیباست. 
ماست.  همه  زندگی  از  بخشی  حیف شدن 
به عنوان اولین تجربه کاری ام در یک سریال 
تلویزیونی، ترجیحم این بود که جذاب باشم، 
هرچند غم انگیز و به قول مخاطب حیف شوم؛ 
ولی در عین حال درست تر و واقعی تر در ذهن 
مخاطب گنجانده شوم. این بازیگر ادامه داد: 
من به کمک نویسندگان این سریال که ژانر را 
به خوبی می شناختند و به خصوص با همراهی 
بهرنگ توفیقی، کاراکتری از پیمان ساختم 
که حیف شود. بیشترین ترجیحم در »افرا« 
تاثیرگذاری در میان مخاطبان بود. صادقی 
سپس درباره آشنایی اش با بهرنگ توفیقی، 
کارگردان سریال »افرا« توضیح داد: من و آقای 
توفیقی یک پل مشترک باهم داریم و آن، کامبیز  
دارابی، تهیه کننده مجموعه است که درواقع 
برادرزاده بهرنگ توفیقی است و خیلی پیش تر 
از این مجموعه، کارهای تئاتر مرا دیده بود و 
باهم کار کرده بودیم. از طرفی دیگر فکر می کنم 
سریال »مانکن« نیز دلیل دوم انتخاب من 
به عنوان نقش پیمان از سوی بهرنگ توفیقی 
بود که احتمال می دهم نقشم را در آنجا دیده 
بود و از همانجا در ذهنش بود که مرا برای این کار 
انتخاب کند. زمانی هم که از سوی ایشان دعوت 
به کار شدم، وقتی داستان را برایم تعریف کرد 
خیلی خوشم آمد. بعد از همکاری با او متوجه 
شدم که در کارهایش همیشه قصه را درست، به 
اندازه و دقیق تعریف می کند و من واقعا »افرا« 
را پسندیدم و متوجه شدم اعتماد میان من و 

توفیقی صددرصدی است.
 »پیمان« کاراکتر متفاوتی دارد

بازیگر نقش آبتین در سریال نمایش خانگی 
»مانکن« با بیان اینکه پیمان در »افرا« کاراکتر 
متفاوتی است، گفت: با وجودی که خودم هم 
مطمئن بودم از پس کار برمی آیم و می توانم 
کاراکتر خوبی از پیمان بسازم، اما آقای توفیقی 
به عنوان کارگردان که مهندسی کار را برعهده 
داشت، واقعا به من امیدواری داد و کمکم کرد. 
سرصحنه، با حضور بهرنگ توفیقی همه چیز در 
لحظه و واقعا درست برایمان شکل می گرفت و 
این مدل کارکردن برایم خیلی شیرین و جذاب 
بود. او در بخشی دیگر در پاسخ به اینکه برای 
ایفای نقشش در »افرا« چقدر سعی کرد تا به 
کاراکتر پیمان به لحاظ شخصیتی نزدیک شود 
تا بازی اش طبیعی تر جلوه کند؟ اظهارکرد: 
کاراکتر پیمان نه تنها به من، بلکه به خیلی 
از آدم ها حتی ۳۰ یا ۴۰ ساله ها هم نزدیک 
است به دلیل اینکه شکل رابطه پیمان و مائده 
از آن دسته روابطی است که احتمالا همه 
جوانان خودشان داشته اند یا حداقل بسیار در 
اطرافشان دیده اند. رابطه هایی که همراه با نوعی 
سرمستی، بی خیالی و سرخوشی همراه است، 
انگار همه چیز را در خودشان حل کرده اند و به 
شوخی گرفته اند. من شخصا خیلی به این قضیه 
فکر کردم، شاید نگاه شخصی من از تعریف 
عشق و رابطه عاطفی و خیلی مسائل دیگر با 
کاراکتر پیمان زمین تا آسمان تفاوت داشته 
باشد اما من یک بازیگرم و کارم همین است 
که خودم را در موقعیت کاراکتر قرار بدهم. در 
سریال »افرا« هم به واسطه یکسری عواطف 
که در خودم زنده کردم تمام تلاشم را به کار 
بستم تا برای مخاطب باورپذیر باشم. بازیگر 
سریال »افرا« درباره ایفای نقش مقابل مهدی 
سلطانی در نقش پدرش، یادآور شد: آشنایی ام 
با آقای سلطانی به تئاتر برمی گردد و ما از قبل 
»افرا« باهم آشنا شده بودیم و در چندین کار 
تئاتری کار کردیم؛ بنابراین حضور ایشان در 
کنارم واقعا حس خوشایندی برایم داشت. 
صادقی درباره دشواری های کاری در دوره 
کرونا و اینکه در طول مدت همکاری اش با پروژه 
»افرا« واکسینه شده بودند؟ خاطرنشان کرد: در 
حقیقت حین انجام کار یکی دوبار به ما اعلام 
کردند که برای واکسن اقدام کنیم که من خودم 
هم فرصت نکردم و هم اینکه کمی مردد بودم 
اما در هرصورت به تازگی دُزاول واکسن را تزریق 
کردم. راستش من ترجیح می دهم خیلی کرونا را 
نبینم و اجازه ندهم در من حساسیت ایجاد کند. 
البته برای رفتن به مکان های شلوغ حتما رعایت 
می کنم. بازیگر سریال »افرا« در پایان گفت: 
کاملا قبول دارم که متاسفانه کرونا در همه کارها 
دشواری هایی را ایجاد کرده است؛ به خصوص در 
حوزه تئاتر و سینما خیلی آسیب وارد کرده است. 
تلویزیون و شبکه نمایش خانگی در هر صورت 
کارش را با کرونا ادامه داد و توانستند خودشان را 
حفظ کنند اما من واقعا دلم برای سینما و تئاتر 
می سوزد؛ چراکه خودم خیلی سریال بین نیستم 
و بیشتر به سینما و تماشای فیلم های سینمایی 

علاقه دارم و اولویت اولم سینما و تئاتر است.

بازیگــر فیلـــم سینمایـــی 
گفت: سینمـــا  »رگ خواب« 
را بسیار دوست دارم چراکــه 
سال هاست این هنر با من است و 
لحظه به لحظه با آن زندگی کردم 
و جزو جدانشدنی از زندگی من 
محسوب می شود چراکه عمری 
را برای سینما گذاشته ام. کوروش 
تهامی گفت: خداراشکر امسال 
سینما ها باز شده اند و البته یک 
مقدار وضعیت نسبت به سال 
گذشته متفاوت و بهتــرشده و 
دلیل این تفاوت را می توان هم 
در شروع واکسیناسیون عنوان 
کرد و هم اینکه آگاهی و توجه 
مردم نسبت به این بیمــاری و 
اجرای پروتکل ها نسبت به گذشته 
بیشتر شده است. وی در همین 
راستا اظهارداشت: البته هنوز با 
شکل مطلوبی که مدنظر من بود 
که بدون هیچ محدودیتی کنار 
هم به راحتی بتوانیم به تماشای 
بنشینیم  سینما ها  در  فیلم 
فاصله داریم و من امیدوارم با 
واکسیناسیون عمومی و شرایط 
برنامه ریزی شده، دقیق و به موقع 
برای همه مردم، امید به زندگی 
همراه با سلامتی برای همه دوباره 
برگردد و در کنار این مردم دوباره 
بتوانند از سینما ها استفاده کرده 
و فیلم ها را در کنار هم دیگر 
نگاه کنند. بازیگر فیلم سینمایی 
»کروکودیل« با اشاره به اهمیت 
و تاثیرگذاری سینمــا در زندگی 
مردم افزود: سینما هــم از جهت 
آگاهی سازی و هم سرگـــرمی 

برای خانواده ها دارای اهمیت 
زیادی است بنابراین سینما باید 
در سبد کالای خانواده ها جای 
بگیرد، همانطـــور که در تمام 
دنیا این موضوع وجود داشته و 
تعریف شده و همچنین در کشور 
ما اینگونه بوده است است، اما 
لازم است فرهنگ سینمارفتن 
و فیلم دیدن بیش از پیش مردم 
جاافتاده و تبدیل به یک دغدغه 
شود چراکه سینمــا یکــی از 
تاثیرگذارترین هنرهای تصویری 
است حرفی که در یک فیلم زده 
می شود را شاید سال ها نتوان به 
یک مخاطب القا کرد اما با تماشای 
یک فیلم مخاطب به خوبی پیام 
به خاطر  و  دریافت می کند  را 
می سپارد. تهامی در ادامه با توجه 
به فاصله ای که کرونا بین مردم 
و سینما ها ایجاد کرده، ابرازکرد: 
به هر صورت در اپیدمی کرونا این 
موضوع به همه ما یادآوری شد که 
هیچ چیز در این دنیا پایدار نیست 
بنابراین سیاست گذاران این حوزه 
باید به فکر راه حلی باشند که اگر 
خدای ناکرده بازهم با چنین 
اتفاقی روبه رو شدیم چگونه آن 
را مدیریت کنیم، به همین خاطر 
به فکر  باید  فرهنگی  مسئولان 
ایجاد فضای مناسبی در سالن های 
سینمایی و تدوین قوانین محکمی 
باشند که پروتکل های بهداشتی 
کاملا رعایت شود تا در آینده اگر 
چنین وقایعی رخ داد مردم باز 
بتوانند از سینما ها استفاده کنند، 
پروتکل های بهداشتی باید به یک 

قانون تبدیل شود که همه ملزم 
به اجرای آن باشند، نه اینکه یک 
سینما رعایت می کند، یک سینما 
رعایت نمی کند پس نیاز است 
که در این خصوص برنامه ریزی 
دقیقی انجام شود. وی در همین 
راستا ابرازکرد: به نظر می رسد 
حتی می توان با ساخت سالن های 
برای  المان ها  جدید که تمام 
فاصله گذاری اجتماعی در آن 
صورت گرفته ساخته شود از این 
پس در چنین شرایطی با تعطیلی 
یکباره سینماها مواجه نشویم و 
مردم بتوانند با سالن های جدید 
که فضای مناسب برای هر فرد 
بدون هیچ خطری ایجاد شده به 
موردعلاقه  فیلم های  تماشای 

خود بپردازند.
 عمرم را برای سینما گذاشتم 
تهامی با اشار به علاقه خود به 
سینمای ایران تاکید کرد: سینما 
دارم چراکه  بسیار دوست  را 
سال هاست این هنر با من است و 
لحظه به لحظه با آن زندگی کردم 
و جزو جدانشدنی از زندگی من 
محسوب می شود چراکه عمری 
را برای سینما گذاشته ام. بازیگر 
فیلــم سینمــایی »رگ خواب« 
تاثیر مستقیم سینما  پیرامون 
در مخاطب اظهارکرد: یک فیلم 
خوب در روح و روان و فکر هر 
مخاطبی تاثیر خیلی مثبتی دارد، 
به نظر من سینما یکی از ملزومات 
سال هایی هست که داریم در آن 
زندگی می کنیم و باید تبدیل به 
یک عادت در زندگی  همه افراد 

شود و مردم به صورت تعریف شده 
برای تماشای فیلم به سینما ها 
بروند. بازیگر سریال »دل« تاکید 
کرد: من اصلا معتقد نیستم که به 
هر قیمتی با هر فیلم و نمایشی 
مردم را به سینما بکشانیم. باید 
به آن مرحله  برسیم که در طول 
سال ۱۵ الی ۲۰ فیلــم درجه 
یک داشته باشیم که بشود از 
آن تمام قد دفاع کرد و پایشان 
ایستاد. سینمای ما از سوی کل 
دنیا مورد تعریف و تمجید قرار 
گرفته، ولی با این حال تعداد 
فیلم های درجه یکمان آنقدری 
نیست که با افتخار بگوییم امسال 
۲۰ فیلم خوب داشتیم که تمام قد 
می توان از آنها دفاع کرد. تهامی در 
پایان خاطرنشان کرد: مردم هم با 
انتخاب دقیق خودشان می توانند 
برای تولید فیلم های خوب خط 
و جهت بدهند. مخاطب امروز 
بسیار باهوش است و دسترسی به 
فیلم های روز دنیا دارد و فیلم های 
باکیفیت زیادی را دیده است 
پس ما نمی توانیم مخاطب امروز 
سطحی  سینمای  به سمت  را 
مخاطب  چراکه  دهیم  سوق 
متوجه کیفیت یک اثر می شود 
و خوب را از بد تشخیص می دهد، 
به هرصورت آرزو می کنم هرچه 
سریعتر از شر این بیماری خلاص 
بشویم و آن روال درست و واقعی 
فیلمسازی و هنر و همه کار هایی 
که با این بیماری دچار اختلال 
شده، روی روال بیفتد و همه چیز 

مثل گذشته شود.

رئیس سازمان سینمایی ابراز 
امیــدواری کرد که با تسریع در 
واکسیناسیون سراســری، آیینِ 
سینمارفتــن دوباره احیا شود. 
بیش از یکسال ونیـــم است که 
سالن های سینمــــا در تعطیلی 
و بازگشایی پی در پی به سربرده اند 
و این روزها اگرچـــه سینماها 
به خود  علاقه منـــدان  پذیرای 
هستند اما هنوز گیشـــه رونــق 
گذشته را پیدا نکرده است. البته 
صاحبان فیلم ها نیز ریسک اکران 
آثار خود را در این شرایط به جان 
نمی خرند. با این حال همزمــان 
۲۱شهریور(  با روز ملی سینما)
حسین انتظامی در حساب توئیتر 
خود نوشته است: »با تسریع در 
واکسیناسیون سراسری و بازگشت 
به حالت عادی، آیین سینمارفتن 
روزهای خوب  و  می شود  احیا 

سینما دوباره باز می گردد.«

 آیین سینمارفتن 
احیا می شود

انجمن بازیگران سینمای ایران 
به سوسن پرور برای دریافت جایزه 
از جشنواره فیلم »تورینو سینه 
فست« ایتالیا تبریک گفت. شورای 
مرکزی انجمن بازیگران سینمای 
ایران، پیام تبریکی به شرح زیر 
صادر کرد: »باعث خشنودی و 
مباهات است که همکار عزیزمان 
سرکار خانم سوسن پرور موفق 
شدند، در جشنواره  تورینو سینه  
بهترین  عنوان  ایتالیا   فست 
بازیگر زن را برای بازی در فیلم 
»بوتاکس« دریافت کنند. شورای 
مرکزی انجمن بازیگران سینمای 
ایران این موفقیت با ارزش  را به 
ایشان تبریک عرض کرده و برای 
تمامی دست اندرکاران سینمای 
کشـــور عزیزمان سربلـــندی و 
سرافرازی روزافزون آرزو می کند.« 
سوسن پرور برای بازی در فیلم 
»بوتاکس« ساخته کاوه مظاهری، 
موفق به کسب جایزه بهتــرین 
بازیگر زن از هشتمین جشنواره 
»تورینو سینه فست« در کشور 

ایتالیا شد. 

تبریک انجمن بازیگران 
به سوسن پرور 

تلــویــزیــون

حسین عرفانی، دوبلور پیشکسوت عرصه تلویزیون و سینما  
۳ سال پیش در سن ۷۶ سالگی از دنیا رفت. مهسا عرفانی، 
فرزند حسین عرفانی و شهیلا ناظریان، دو دوبلور نام آشنای 
کشورمان که از کودکی همراه پدر و مادرش در عرصه دوبله 
دستی دارد، درباره اینکه آیا با ورود نسل جدید، جایگزینی برای 
نسل طلایی دوبله پیدا خواهد شد؟ گفت: نسلی که از آنها یاد 
می کنیم اسطوره بودند و هر کدام برای خودشان نوع صدا، تیپ 

و شخصیت داشتند و تاکنون کسی جایشان را نتوانسته بگیرد.
 »حسین« تکرارنشدنی است

تورج نصر، دوبلور  که در کارتــون »لــوک خوش شانس« با 
مرحوم حسین عرفانی همکاری داشت، پس از رفتنش چنین 
گفته بود: سرتاسر زندگی ما با ایشان خاطره است. حدود 
۴۰ سال با او در عرصه دوبله و رادیو همکار بودم. او گوینده 
بسیار خوب و توانایی بود که جای او کسی نیامده است؛ مانند 
گویندگان و هنرپیشگان دیگری که از میان ما رفتند و جایگزینی 
برایشان نیامد. همه اینها خاطره است و خاطره خوبی از حسین 

عرفانی به جا مانده است. حسین واقعا تکرارنشدنی است.
 ویژگی اش انرژی بی پایانش بود

ژرژ پطرسی درباره عرفانی گفته بود: ویژگی خاص او انرژی 
بی پایانش بود. بیش از پنجاه سال در اتاق بسته و گاهی غیرقابل 
تنفس کار کردیم. خیلی از این هنرمندان در آن اتاق ها کارهای 
بزرگی کردند و آثار ماندگاری از خود به جا گذاشتند. حسین 
عرفانی غیر از اینکه گوینده خیلی خوبی بود دوست و رفیق بود 
و در عین حال ویژگی خاص او انرژی بی پایانش بود. این دوبلور 
قدیمی یادآور شده بود: حسین عرفانی بعداز ۱۰ ساعت کار 
سخت و شوخی با بچه ها اصلا انرژی کم نمی آورد. ما می گوییم 
مرگ حق است فردوسی هم می گوید مرگ داد است. خوش 
به حال کسی که وقتی این راه ناگزیر را می رود از خودش خاطره 
خوش باقی بگذارد. این دوبلور درباره شخصیت مرحوم حسین 
عرفانی گفته بود: او بسیار باشخصیت و دوست داشتنی بود. وجود 
او در محیط کار باعث شادی همه می شد. حسین عرفانی با نام 
کامل حسین عرفانی پارسایی، متولد ۱۳۲۱ تهران، از بزرگترین 
دوبلورها و گویندگان ایران بود.او با بیش از پنج دهه فعالیت، 
دوبلور بازیگرانی همچون اکبر عبدی در فیلم »سفرجادویی«، 
کاظم افرندنیا، جمشید هاشم پور، محمد برسوزیان و محمد 
مطیع بوده است. صداپیشگی به جای همفری بوگارت از مهمترین 
فعالیت های عرفانی در عرصه دوبله است و در فیلم هایی چون 
سراسرشب، داشتن وداشتن، گذرگاه تاریک، دست چپ خدا، 
کی لارگو، گنج های سیرا مادره به جای این بازیگر مطرح هالیوود 
صحبت کرده است. حسین عرفانی به جای شان کانری در 
فیلم های هایلندر، اژدهادل )قلب اژدها(، صخره، یافتن فارستر، 
گذرگاه مارسی و هرچه سخت تر باشی زمین می خوری هم 
صداپیشگی کرده است. او به عنوان دوبلور آرنولد شوارتزنگر 
هم شناخته می شود و در فیلم های انتقام منصفانه، روزششم، 
داغ سرخ، ترمیناتور )۱، ۲، ۳، ۵(، نقشه فرار، سابوتاژ، آخرین 
ایستگاه، بی مصرف ها )۱، ۲، ۳(، پاک کننده، غارتگر، تلفات 
جانبی، یادآوری مطلق، آخرین حرکت قهرمان، کماندو به جای 
او صحبت کرده است. این هنرمند دوبله سابقه اجرا و بازیگری 
هم دارد. عرفانی در سریال »عالیجناب« که سال ۱۳۹۶ در 
شبکه نمایش خانگی منتشر شد، به ایفای نقش پرداخته  است. 
عرفانی در فیلم های دی دی که سال ها قبل از تلویزیون ایران 
پخش می شد، صداپیشه نقش اصلی بود. او همچنین در سریال 
»لوک خوش شانس« صداپیشگی کرده است. گویندگی به جای 
هامفری بوگارت در فیلم شاهین مالت و کازابلانکا و کلارگ 
گیبل در فیلم بربادرفته از نمونه کارهای شاخص و بیادماندنی 

وی هستند.

برای سالروز درگذشت »حسین عرفانی«

یک کارگردان سینمـــا گفــت: فروش 
»دینامیت« تاکنون خوب بوده و از آن راضی 
هستیم، اما اگر شرایط عادی بــود و این 
مشکلات فعلی وجود نداشت، قطعا باید بلیت 
»دینامیت« ۴ برابر میزان فعلـــی یعتی ۴۰ 
میلیارد تومان به فروش می رسید. مسعود 
اطیابی در مورد  وضعیت فروش »دینامیت« 
اظهارکرد: با توجه به اوضاع فعلی بیماری 

کرونا، نبود رقیب جدی و اینکه بسیاری از 
مردم اطلاع ندارند که سالن های سینما باز 
است، فروش »دینامیت« تاکنون خوب بوده 
و از آن راضی هستیم، اما اگر شرایط عادی 
بود و این مشکلات فعلی وجود نداشت، قطعا 
باید بلیت »دینامیت« ۴ برابر میزان فعلی 
یعتی ۴۰ میلیارد تومان به فروش می رسید. 
اطیابی با اشاره به اهمیت اکران فیلم های 
متناسب با ذائقه و پسند مردم بیان کرد: شکی 
نیست برای رونق سینما حتما فیلم سینمایی با 
مدیوم خاص آن لازم است و بسیاری از تولیدات 
اساسا سینمایی نیستند و مخاطب هم جذب 
آن نمی شود. اگر فیلم هایی که مردم آنها را 
می پسندند و نسبت به آنها اقبال دارند، نه فقط 
کمدی بلکه در ژانر های مختلف اجتماعی، 
حادثه ای و.. بر پرده نقره ای اکران شوند می توان 

به آینده سینما امیدوار بود. این کارگردان 
سینما در همین راستا ابراز کرد: به نظر می رسد 
پس از این، شرایط جدیدی در سینما ها ایجاد 
می شود و بعید است سینماداران زیربار هزینه 
نمایش فیلم هایی بروند که فقط ظرفیت آنها 
را اشغال می کند و مشتری ندارند. از این به 
بعد باید توقع اکران فیلم هایی را داشته باشیم 
که قوی تر باشند و در پاسخ به نیاز مردم و 
مخاطبان استاندارد و مناسب و پتانسیل 
فروش داشته باشند. وی در مورد اینکه آیا 
شبکه نمایش خانگی رقیب سینماست و باعث 
کنارزدن سینما می شود یا خیر خاطرنشان 
کرد: نه به نظرم شبکه نمایش خانگی می تواند 
کمک کننده سینما باشد. این روز ها هر چیزی 
که مردم را ترغیب به فیلم دیدن کند و توجه 

آنها را جلب کند در نهایت به نفع سینماست.

مدیر تالارمحراب با اشاره به 
افزایش تعداد سالن های اجرای 
این مجموعه اعلام کرد هرکدام 
از این سالن ها به نام یک هنرمند 
مطرح تئاتر ایران نامگذاری شدند. 
مهرداد کوروش نیا درباره افزایش 
امکانات و فضاهای اجرایی این 
مجموعه تئاتری گفت: ما از سال 
گذشته یعنی از شهریور ۹۹ تا 
الان بازسازی تالار محراب را 
براساس یک اســتراتژی شروع 
و انجام دادیم. با توجــه به اینکه 
سالانه ۵ الی ۶ هــزار دانشجو و 
فارغ التحصیل تئاتر داریم که با 
درنظرگرفتن فــارغ التحصیلان 
موسسات آمــوزشی آزاد این 
جمعیت به ۱۰ الی ۱۲ هزار نفر 
لازم  زیرساخت های  می رسد، 
برای فعالیت این نفرات حتی 
در دانشگاه ها هم وجود ندارد. 
وی ادامه داد: تنها مرکزی که به 

فعالیت هــای تئاتردانشگاهـــی 
اخــتصـــاص دارد، مـــرکـــز 
تئاترمولوی با ۲ سالن اجراست 
که این مجموعه نیز پلاتوهای 
تمریـــن برای گروه ها ندارد. 
تئاترمولوی  اینکه مرکز  ضمن 
متعلق به دانشگاه تهــران است 
و تعهدی در قبــال دانشجویان 
دیگر دانشگاه ها نظیر دانشگاه 
آزاد ندارد، اما وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامی ارگانی است که 
وظیفه ذاتی اش فراهم کردن بستر 
و امکانات فراگیر است. کوروش نیا 
با بیان اینکه سیاست حاکمیت 
و دولت بسترسازی برای جوانان 
است، اظهارکرد: ما در بازسازی، 
بخش اداری تالارمحراب را به 
لابی سالن اصلی منتقل و فضای 
پایین مجموعـــه را بــه ۲ بلک 
پاکس و پلاتو تبدیل کردیم. با 
این تغییرات تالارمحراب دارای 

۴ سالن اجرای تئاتر شده است. 
مدیر تالارمحراب اعلام کرد که این 
مجموعه روزانه از صبح تا غروب 
با ۴ بلک باکس و پلاتوی خود 
میزبان تمرین گروه های تئاتری 
و در غروب هم با ۴ سالن میزبان 
اجراهای تئاتری می شود. وی از 
بهسازی کافی شاپ مجموعه و 
همچنین فضای باز تالارمحراب 
برای شکل گیـــری پاتوق هـای 
فرهنگی جوان ها به عنوان دیگر 
تغییرات ایجاد شــده در طرح 
بازسازی این مجموعه تئاتری 
یاد کرد. کوروش نیا تاکید کرد: با 
دانشگاه هایی نظیر دانشگاه آزاد و 
همچنین نبی اکرم تفاهمنامه هایی 
منعقد کرده ایم تا در زمینه تمرین 
و اجرای آثار دانشجویی همکاری 
داشته باشیم. با دیگر دانشگاه ها و 
موسسه های خصـــوصی هــم 
به صورت شفاهی رایزنی هــایی 

در این زمینه داشته ایم. وی در 
ادامه سخنان خود از راه اندازی 
نمایشگاه دائمی عکس از تاریخچه 
تئاتر ایران برای آشنایی جوانان 
با تئاتر ایران و مفاخر آن در تالار 
محراب خبر داد. مدیر تالارمحراب 
از  هرکدام  گفت:  پایــان  در 
سالن های مجموعه تئاترمحراب 
به نام یکی از مفاخرتئاتر ایران 
نامگذاری شده اســت. بر این 
اساس سالن اصلی به نــام استاد 
جعفر والی، ۳ بلک باکس مجموعه 
به نام های استاد جمیله شیخی، 
استاد جمشید لایق و استاد هادی 
اسلامی و همچنین پلاتوی تمرین 
نیز به نام استاد کریم اکبری مبارکه 

نامگذاری شده اند.

مسعود  اطیابی: 

درشرایطعادی»دینامیت«۴۰میلیاردمیفروخت

تالار محراب دارای ۴ سالن اجرا شد

نامگذاری  به نام  بزرگان  تئاتر
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